

《单词百科:gallstones是什么意思?gallstones怎么发音?gallstones的解释和用法》

英语单词gallstones是什么意思?gallstones怎么读?gallstones怎么发音?简答网为您整理了gallstones的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



gallstones怎么读

gallstones的读音: ['g ɔ :l st ə ʊ nz]

gallstones的意思

1、n.胆（结）石(gallstone的名词复数);

gallstones的双语例句

1、 For many persons, including children, the biliary tubing is choked with gallstones.

有许多人包括儿童, 胆道都有胆石堵塞着.

2、Gallstones are formed from the constituents of bile.

胆石症是由胆汁的成分形成的.

3、Mechanical obstruction may require operation for repair of common bile duct stricture or for gallstones.

机械性梗阻可能需要手术以修复胆总管狭窄或除去胆石.

4、Objective To evaluate collodion-enhancing technique for thin paraffin sections of the gallstones.

目的:评估火棉胶增强技术在胆囊结石切片中的应用.

5、The infrared spectra (IRS) are measured for chemical composition of series gallstones.

用红外光谱法测量了系列胆结石成分的红外光谱.

6、In this paper, some specimens of gallstones and urinary stones are studied by FT-IR spectroscopy.

本文用傅立叶变换红外光谱法研究了人体中各不同器官产生的结石(尿结石、胆结石)的成份.

7、Methods: The clinic data of 96 cases cholecystitis with incarcerated gallstones by LC were analyzed retrospectively.

方法 回顾 分析96例结石嵌顿性胆囊炎行LC的临床资料.

8、Objective To study the incidence, causing factors and possible mechanisms of chronic hepatitis gallstones.

目的探讨在慢性肝病发生胆囊结石的发生规律、影响因素及可能机制.

9、Gallstones: Gallstones are more common in people who are overweight.

胆结石: 胆结石在超重的人群中非常常见.

10、Gallstones usually form in the gall bladder.

胆石通常是在胆囊中形成的.

11、Gallstones usually must be removed with the gallbladder or Broken up with ultrasound.

结石一般可手术截除胆囊,或可用超音波打碎结石使其排出,能防止结石再度形成.

12、The incidence of gallstones increases progressively with age.

胆石症的发病率随年龄而逐渐增高.

13、Conclusion LC is a safe and feasible method for cholecystitis with incarcerated gallstones.

结论结石嵌顿性胆囊炎行LC是安全可行的.

14、Gallstones can cause pain, vomiting, inflammation and infection.

胆结石可引起腹痛、呕吐、炎症和感染.

15、The connection between gallstones and weight is unclear.

胆结石和体重的关系还不明了.

以上是简答网为您整理的gallstones怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多

关于gallstones

的用法、gallstones的释义、

gallstones的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/gallstones>